
 

1 
 

 

Green Tech International 

-Întrebări & Răspunsuri- 

Teleconferință de prezentare a rezultatelor financiare preliminare aferente anului  
2024 

   12 Martie 2025 

 

1. Care este strategia de finanțare a proiectelor anunțate? 

Răspuns: Aceasta este o combinație de capital propriu și datorie. Am avut deja discuții cu mai multe organizații 
care ne pot ajuta în acest domeniu. 

2. Care au fost obiectivele avute în vedere de Green Tech International prin listarea la Bursa de 
Valori București? Au fost aceste obiective atinse? 

Răspuns: După cum am menționat, deținem unul dintre cele mai mari portofolii de sonde geotermale adânci din 
Europa și operăm această platformă pentru soluții energetice geotermale. Am dorit să ne alăturăm pieței de 
capital din România pentru a deveni unul dintre principalii furnizori de soluții energetice, sprijinind 
decarbonizarea sectoarelor critice precum Agri-Food, centrele de date și încălzirea urbană. Au existat mai multe 
obiective pentru listare. În primul rând, am dorit să demonstrăm că putem îndeplini criteriile stricte de listare. În 
al doilea rând, am dorit să confirmăm evaluarea, iar în al treilea rând, am dorit să avem acces la un acord de 
substituție de acțiuni cu unul dintre investitorii noștri cheie, GEM. În cele din urmă, dar nu în ultimul rând, am 
dorit să atragem capital din piețele de capital. În mare, am realizat aceste obiective. Desigur, există aspecte în 
care putem îmbunătăți. Recunoaștem că suntem relativ necunoscuți, atât ca firmă, cât și în domeniul energiei 
geotermale, care este de asemenea relativ necunoscut. Prin urmare, trebuie să comunicăm mai mult cu 
investitorii noștri, să explicăm ce facem și să creăm mai multă transparență, și asta intenționăm să facem. 

3. Despre proiectele care includ sere hidroponice de 20 ha și 30 ha și capacitățile de procesare: 
Ce produse sunt luate în considerare, care este capacitatea anuală de producție și există un 
studiu de piață pentru a evalua potențialul pieței și fezabilitatea financiară? Vizați piața internă 
sau exportul de produse proaspete și procesate? 

Răspuns: Produsele care este luat în considerare, cel puțin pentru investiția inițială în seră de 20 de hectare, 
sunt roșiile proaspete pentru producție. Există o penurie în România, așa că importăm mult mai mult decât 
producem local sau exportăm, astfel că putem acoperi o parte din această lacună cu producția noastră. 
Capacitatea de producție estimată este de aproximativ 9.000 de tone pentru aceste 20 de hectare. În ceea ce 
privește al doilea proiect, încă suntem în evaluare, dar pe lângă roșii, am putea să ne concentrăm și pe alte 
legume. De exemplu, castraveții sunt un subiect de discuție. După cum am menționat, vizăm atât piața internă, 
cât și piețele de export din vecinătate. Suntem localizați în județul Timiș. 

 

 



 

2 
 

 

 

 

4. În ce alte țări desfășurați activități? 

Răspuns: Pentru moment, suntem prezenți în România, dar intenționăm să ne extindem și în alte țări, în special 
în Uniunea Europeană. De asemenea, avem în plan să dezvoltăm joint ventures pentru centrele de date, atât în 
SUA, cât și în Europa. 

5. Pe lângă București, Călimănești și Nădlac, care sunt alte orașe de interes pentru investiții în 
acest domeniu (încălzire urbană)? Ce rol vedeți pentru energia geotermală în România? 

Răspuns:  Voi răspunde începând cu ultima întrebare: văd un rol tot mai important al energiei geotermale în 
România. Pe lângă aceste orașe, văd interes în mai multe orașe, precum Timișoara, Oradea, dar și în alte orașe 
din România. Cred că acesta este un domeniu în creștere ca importanță. Și, de asemenea, în legătură cu cealaltă 
întrebare legată de acest subiect: România este printre primele cinci țări din Europa cu potențial geotermal, iar în 
prezent se desfășoară explorări în mai multe locații. La începutul anului 2024, Parlamentul European a votat în 
favoarea unei rezoluții pentru stabilirea unei strategii europene privind energia geotermală. Totuși, țara are un 
număr semnificativ mai mare de surse de apă geotermală subterană, iar mai multe orașe din România sunt 
interesate de acest domeniu. Așa cum am spus, suntem abia la început în acest sector. Timp de mulți ani, energia 
geotermală a fost eclipsată de energia solară și eoliană. Acum, circumstanțele se schimbă, iar eu mă aștept la o 
creștere semnificativă a importanței energiei geotermale, atât din punct de vedere al numărului de sonde, cât și 
al utilizării sale. 

6. Aveți expertiză în agricultură? 

Răspuns: Da, avem expertiză internă. Am vorbit puțin despre echipă, dar de asemenea plănuim să încheiem 
parteneriate cu companii specializate și suntem deja în discuții cu astfel de companii. Pot menționa și că eu 
personal am petrecut ultimii șase ani în sectorul energiei regenerabile și sunt familiarizat cu acest domeniu, cu 
reglementările și toate detaliile, astfel că pot contribui și ajuta echipa și în acest sens. 

7. Luați în considerare deschiderea unor exploatări în Ungaria, având în vedere potențialul 
geotermal ridicat al țării? 

Răspuns: Da, este un lucru pe care l-am putea considera. Este încă în fază incipientă, dar vom ține piața la curent 
cu orice dezvoltare în acest domeniu. Desigur, mai sunt multe de făcut aici în România, iar în prezent ne 
concentrăm pe țara noastră. 

8. Veți furniza un transcript al teleconferinței? 

Răspuns: Da, acesta va fi publicat în cadrul website-ului nostru, iar înregistrarea va fi de asemenea disponibilă. 

 


